



Citadelle Gin  
Réserve:

*"This is a truly  
exceptional  
example  
of this spirit"*

**Citadelle GIN Réserve**

6 Monate | 6 month, 44% Vol.Alc.  
Preis | Price: D: 34,90 EUR; A: 44,70  
EUR; UK: 30,20 GBP; FR: 58,- EUR;  
US: 34,99 USD

Ein toller Duft von Bananen-Schokolade-Konfekt und Gummibärchen (die weiße Sorte) strömt aus dem Glas, der sich auch im Geschmack wiederfindet. Im Abgang wird der fassgelagerte Gin würziger, begleitet von leichten Lakritznoten.

Ein wahrlich außergewöhnlicher Vertreter dieser Spirituose, der seinesgleichen sucht. Exotische Aromen verlangen nach expressivem Rauchwerk, sollte man meinen. Eine Chateau Fuente Robusto ist mit ihrer süßlich-würzigen Aromatik die bessere Partnerin. Ein zartverwobenes Fruchtsüßspiel verströmt eine entspannte Gelassenheit der besonderen Art.

A delightful odour of chocolate-coated banana sweets and jelly bears (the white ones) emanates from the glass, and is found in the flavour too. Further down the glass this barrel-aged gin becomes more spicy with a slightly liquorice note to it. This is a truly exceptional example of this spirit, which has yet to be equalled. Exotic aromas require an expressive cigar accompaniment, or so you would think. In fact, a Chateau Fuente Robusto with its sweetly spicy aromas is a better choice of partner. The two gently weave together in a sweet fruity interplay, creating a feeling of relaxation and serenity all of their own.

[www.cognacferrand.com](http://www.cognacferrand.com)



INDEPENDENT PRODUCER OF FINE SPIRITS

COGNAC FERRAND